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Vragen van het lid Van Gent (GroenLinks) aan de minister van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht «Wordt de reizigersinformatie beter als de NS het 
gaat verzorgen?» (ingezonden 9 augustus 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Wordt de reizigersinformatie beter als de NS het gaat 
verzorgen?»1 

Vraag 2
Is het waar dat de formele overdracht van de reizigersinformatie van ProRail 
naar de NS opnieuw wordt uitgesteld? Zo ja, wanneer verwacht u dat dit wel 
het geval is? 

Vraag 3
Is het waar dat derden de overdracht van reizigersinformatie bij de NMa 
aanhangig hebben gemaakt? Zo ja, kunt u aangeven welke partijen dat zijn? 

Vraag 4
Welke consequenties voor de reiziger kan het uitstellen van de overdracht 
van reizigersinformatie hebben? 

Vraag 5
Kunt u aangeven hoe de kwaliteit van de reizigersinformatie zich heeft 
ontwikkeld sinds NS daar sinds augustus 2011 informeel verantwoordelijk 
voor is? 

Vraag 6
Kunt u aangeven in hoeverre de daadwerkelijke overdracht van reizigersinfor-
matie, vooruitlopend op de definitieve overdracht, nu al heeft plaatsgevonden 
en hoe de concrete taakverdeling tussen ProRail, NS en andere vervoerders 
er op dit moment uitziet? 

1 http://www.volkskrant.nl/vk/nl/2686/Binnenland/article/detail/3298163/2012/08/08/Wordt-de-
reisinformatie-beter-als-de-NS-het-gaat-verzorgen.dhtml
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Vraag 7
Kunt u bevestigen dat er een conflict is tussen NS en andere vervoerders 
over de reizigersinformatie? Zo ja, op welke wijze heeft u bemoeienis met het 
beslechten van dat conflict? 

Vraag 8
Houdt u onverkort vast aan uw standpunt dat de reizigersinformatie 
overgedragen moet worden van ProRail aan NS? Zo nee, waarom niet?
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